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Predata konačna
verzija idejnog rešenja 
za luku apatin

proglašenje 
lučkog 

Područja do 
januara 2017

održana 8. 
sednica so apatin

Smiljanić i Bakić izneverili 
Svoje levičarSke ideje

demant neistina na 
račun gkud-a ,,dunav’’

aPatinac Petar Bajić 
Prvak SrBije u karateu

• Svakog radnog dana na kanalu 26 (Sat Trakt) 
• 025info vesti od 18h  19h  21h  22h. 
• Vikendom u istim terminima 025info magazin
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Stručnjaci kažu da je nova pijaca naša urbanističko – 
arhitektonska karikatura. Razmišljam nešto, šta je tek za 
građane koji je posećuju, osim trn u oku. Kažu, nema pi-
jace na svetu, koja je prepolovljena saobraćajnicom. Sa 
leve do desne strane i obrnuto, mora se preći kolovozna 
traka. Diljem sveta pijace su osmišljena celina osim ove 
naše “nesrećnice”.
Kažu još, što nisam primetila, ali je sitina, da je oslikana 
nekakvim voćem egzotičnog porekla, umesto belim lu-
kom, šargarepom, peršunom, pa što da ne, bačvom kisel-
og kupusa. Ovo poslednje bi najbolje oslikalo naš lički 
grad. Da sam umetnik i idejni tvorac zidina pijace, uz bure 
kupusa stavila bi i ribež. Ovako, eneterijer više podseća 
na plaže Ibice, nego na gorštačko-dunavski ambijent. Ali 
da su samo enterijeri pitanje, ni po vajde. Mogu se men-
jati svake godine. Više je pijaca muka prodavaca nego 
kupaca. Zimi se smrzavaju iako su pod krovom, leti su na 
promaji, u jesen ne znaju šta da obuku, u proleće izlaze na 
sunce ostavljajući tezge usamljene, da se ogreju.
Kupci pak, dolaze i odlaze, jedni druge kače kolicima i 
torbama, jer su prolazi između tezgi uski i preuski. Niko 
se ne snalazi, osim tvoraca pijace, koji su ostali najzado-
voljniji. Platili dve ruševne kuće (kao da su vile na Majorci), 
iz budžeta, da se sruše, da bi se pijaca napravila a od nje 
nikakve vajde nema, osim za njih. Bila je tu i tadašnja mini-
starka Đukić-Dejanović (valjda da potvrdi kakao je sve ovo 
OK), a lokalna bulumenta je obavetsila da je pijaca prvi 
slučaj javnog – privatnog partnerstva. Sada vidimo kakvog 
i za koga
Ajde da se zezamo, tako nam je lakše. Ipak je čuvena 
skulptura iz još čuvenije livnice iz koje je je potekla boginja 
“Nika” na još čuvenijoj Marini, “Devojka sa krčagom”, ostala 
kao trag jednog vremena ispred marketa “Idea” koji se tu 
našao, “iznenada” i “neočekivano”.

učimo decu etno nasleđu

U prošloj kolumni smo pisali kako se niko ne seti da učenike 
odvede u Muzej sporta, koji čami u tami svog postojanja. 
Nadovezujući se na ovu priču reče mi jedan prijetelj, kako 
se niko u školama ne seti da odvede učenike na neka dru-
ga mesta značajna za njihove pretke.
Tako nabrajajući došli smo do prigrevačkog etno muzejа 
koji je osmislio čuveni Momčilo Todorić-Tošo, zaljublje-
nik u starine, koji je godinama sakupljao sve što je ve-
zano za Liku i Baniju, odakle potiče većina stanovništva, 
na ovim našim prostorima. Cenjeni Tošto osim eksponata 
koji se nalaze u podrumu prigrevačke mesne zajednice, 

a koji takođe čame u tami podruma, ima fotodokumen-
taciju kojoj bi pozavideo svaki zavičajni muzej ali on ni-
kada nije uspeo da nađe zainteresovane da to prebaci na 
trajniji materijal koji bi se sačuvao za naredne generacije. 
Jedno vreme Tošin zavičajni muzej posećivali su turisti a 
sada ne znam u kom je stanju i da li za njega uopšte znaju 
prigrevački, a kamoli đaci iz cele opštine.
Toliko o predlogu za direktore, učitelje, nastavnike, profe-
sore, pedagoge, vaspitače, o našoj nasušno potrebnom 
negovanju lokalne kulture.

kupusinska guča

Na slab odejek je naišla manifestacija Festival duvačkih 
orkestara u Kupusini. Malo ko zna da omalena Kupusina 
ima najače duvače ali i druge muzičare, da je jedino selo 
vervatno u celoj državi koje ima odeljenje muzičke škole, 
da u orkestru ima više od stotinu muzičara amatera.
Niko nije primetio da je ovaj Festival, međunarodnog kara-
ktera održan, bez prisusutva čelnih ljudi grada.
Guča je postala svestki bum. Mogla bi to i Kupusina da ima 
podršku. Umesto raznih manifestacija i “zaj…” na kalendaru 
opštine trebalo bi da se nađu u ozbiljnijoj formi kupusinski 
muzičari kao potencijal koji na može dovesti na ozbiljnu 
mapu kulturnih događanja.
No, o tome treba da brinu kulturni poslenci grada a ne 
da se finansiraju lokalne zabave, bez obzira koliko one 
donosile političkih poena. Rečju, treba prekinuti praksu 
dodvoravanja, pa makar skratili bespotrebne manifestaci-
je, najmanje pola.

ispravka za laboratoriju

Do laboratorije ima ukupno 40 stepenika a ne 30, kako 
smo pisali u prošloj kolumni. Izvinajavamo se svim paci-
jentima i medicinarima.

    

iz mog ugla – Pijaca trn u oku, 
učimo decu etno naSleĐu
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Nakon jednoglasno usvojenog dnevnog reda, na 8. sed-
nici SO Apatin, utvrđen je razlog prestanka mandata od-
bornika danijela ajduka, a predloženo rešenje o verifi-
kaciji mandata odbornika Slobodana Bačića.

Opozicija je imala primedbe, jer je Bačić sekretar Sportsk-
og saveza, te po njima ne može biti i odbornik. dubravka 
korać, zamenica predsednika opštine, objasnila je da je 
Slobodana Bačića za sekretara izglasao Sportski savez, 
a ne Skupština opštine Apatin i da je to Udruženje građana. 
Isto tako, naglasila je kako upravo u klupi opozicionih od-
bornika sedi nekoliko predsednika Udruženja građana koji 
su iz opštinskog budžeta dobijali izuzetno visoke cifre, te 
se zapitala kako oni nisu u sukobu interesa.

Boro Bulat, odbornik i izvestilac po ovoj tački dnevnog 
reda, izjavio je da je sve po zakonu i da Bačić, kao sekre-
tar Udruženja građana, apsolutno može biti i odbornik SO 
Apatin.

sa 16 glasova za, za novog odbornika SO Apatin, izabran 
je Slobodan Bačić, nakon čega je položio svečanu zak-
letvu.

Usvojen je zapisnik sa 7. sednice Skupštine opštine Apatin, 
a razmatran je i izveštaj o izvršenju odluke o budžetu 
opštine apatin za 2016. godinu, za period januar – sep-
tembar 2016.godine, kao i predlog zaključka.

Bez obzira na nesuglasice po ovoj tački, i ona je jedno-
glasno usvojena.

održana 8. Sednica SkuPŠtine 
opštine apatin

Na dnevnom redu bio je i predlog odluke o dodeljivanju 
isključivog prava JKP „Naš Dom“Apatin za obavljanje de-
latnosti na koje se zakon o javnim nabavkama ne primen-
juje. Izvestilac je bila Sanja Bačić, vd direktora jkP ,,naš 
dom’’ apatin. Ova tačka je sa 26 glasova za usvojena.

Predlog odluke o izmeni i dopuni odluke o prome-
ni osnivačkog akta Javnog preduzeća za građevinsko 
zemljište, izgradnju i puteve „Direkcija za izgradnju“ sa 
sedištem u Apatinu predviđa promene koje će se realizo-
vati od 01. decembra 2016. godine. direkcija za izgradnju 
ubuduće neće biti direktan korisnik opštinskog budžeta 
i dolazi do potpune reorganizacije ovog preduzeća. 
umesto dosadašnjih 16 zaposlenih, direkcija će ih imati 
8, od toga 7 visokoobrazovanih, dok će preostalih 8 viška 
preći da radi u opštinu. odluka je jednoglasno usvojena.
Kao posledica prethodno izglasane odluke, sledeća tačka 
dnevnog reda bio je predlog odluke o izmeni i dopuni od-
luke o maksimalnom broju zaposlenih na neodređeno 
vreme za svaki organizacioni oblik u opštini apatin za 
2015. godinu. ova odluka pravni je osnov za primanje 
novih radnika u opštinu, a koji su prethodnom odlukom 
i reorganizacijom direkciije ostali bez dosadašnjih rad-
nih mesta. kako bi im se izašlo u susret, odlučeno je da 
ih uposle u opštini, čime je praktično samo napravljena 
reorganizacija već postojećih mesta. uz 27 glasova za, i 
ova odluka je usvojena.

odlučeno je i da se ulica u urbanističkom Bloku 61 u 
apatinu ubuduće zove Preduzetnička ulica.
doneta je izmena odluke o mesnim zajednicama na 
teritoriji opštine apatin, a tiče se izmene u sistemu gla-
sanja za članove Saveta Mesne zajednice opštine Apatin. 
nika Petrović, zamenica predsednika Skupštine opštine 
apatin, objasnila je da je u pitanju usklađivanje sa zako-
nom o lokalnoj samoupravi. Sa 27 glasova za, i ova tačka 
dnevnog reda je usvojena.

Razrešeni si i imenovani novi članovi Školskog odbora 
gimnazije „Nikola Tesla“ Apatin, kao i Srednje građevinske 
i drvoprerađivačke stručne škole Apatin.



str. 4 AKTUELNOSTI

www.025info.rs

17.11.2016.

ĐurĐica BurSać demantovala neiStine 
iznete na račun gkud-a ,,dunav’’ aPatin

Autor: Jelena Kosanović

pojedini mediji plasirali su u javnost informacije o tome 
kako gkud ,,dunav’’ iz apatina praktično ne radi i kako 
pozajmljuju igrače iz drugih kud-ova iz Bačkog Bre-
stovca i Sombora. tim povodom, našoj redakciji se ob-
ratila Đurđica Bursać, rukovodilac programskog saveta 
i umetnički rukovodilac dečijih sastava folklorne sekcije 
gkud-a ,,dunav’’ apatin.

-gradsko kulturno umetničko društvo radi, aktivno je, 
ima dečje grupe, izvođačke ansamble, šou dens grupe, 
kao i pevačke grupe. Probe se održavaju redovno i svako 
od građana  ili medija može da dođe bilo koji radni dan, 
uveče posle 17 ili 18 sati, u zavisnosti od toga koji je dan i 
koje su probe i treninzi aktivni. Igrači koji trenutno igraju u 
izvođackom sastavu, pošto je to u ovom slučaju ciljna gru-
pa, su stalni članovi GKUD-a. nema pozajmljenih igrača.

Pomenuti medij, između ostalog, preneo je i sledeće: 
,,vlast mora da sarađuje sa onima koji imaju ogromno 
iskustvo’’. Đurđica je i na ovo imala komentar.

-kad je u pitanju iskustvo, možda ću delovati neskrom-
no, ali moj otac se jos 70-tih godina bavio folklorom. 
1992. godine je osnovao radnju za obuku igara, od tada 
se i ja počinjem baviti folklorom, moja majka takođe 
peva u pevačkoj grupi, igrala je pre i u folkloru, brat isto, 
kao i moja ćerka danas, tako da što se tiče iskustva, mis-
lim da je suvišno govoriti o tome, rekla je Đurđica Bursać i 
dodala da su njihova vrata uvek otvorena za svakog. 
-Mi se tamo lepo družimo, lepo sarađujemo, gostujemo u 
drugim društvima, druga društva dolaze kod nas. Naglasi-
la bih još da je Gradsko kulturno umetničko društvo ,,Du-
nav’’ Apatin građansko društvo i da nas finansira lokalna 
samouprava, bez obzira na to ko je na vlasti. Mi smo uvek 
imali dobru saradnju sa svima i ne želim da se u bilo kom 
smislu politika upliće u to. mi smo udruženje građana, 
bez obzira na stranačku opredeljenost. ne želim da nas 
bilo ko napada sakrivajući se iza stranaka, zaključila je 
ona.

Zanimljiva je činjenica da je ova informacija o GKUD-
u ,,Dunav’’ plasirana kroz saopštenje OO SPS Apatin, a 
Miodrag Bakić koji je sekretar OO SPS Apatin, takođe je 
i predsednik Skupštine GKUD-a Dunav. Pozvali smo ga i 
pitali za komentar.

- za dan prosvetnih radnika rekli su mi da je igrala samo 
mire njegovan ćerka. Ja nisam ni bio pošto me nisu poz-
vali, ali su mi rekli da je samo njena ćerka igrala. Došla su 
deca iz Sombora i igrala su u našem Kulturno umetničkom 
društvu. treba da igraju apatinke, godinamo smo igrali 
tako. ali neću da se mešam, neka rade sta hoće, izjavio 
je Bakić.

Bursaćeva je naglasila da je konkretno na svečanoj aka-
demiji povodom dana prosvetnih radnika nastupilo 9 
apatinaca u okviru programa GKUD-a ,,Dunav’’ Apatin, a 
ne 1 kako je to Bakić rekao u svojoj izjavi. Dodala je da 
folklorna sekcija trenutno broji 50-tak članova koji redov-
no dolaze na probe i, što je po njenim rečima čak i brojnije 
nego u prethodnom periodu. 



red je da se spomenu i najbolji. apsolutni pobednik za 
rakiju viljamovku je milan Šarić iz kneževa u Hrvatskoj, 
drugo mesto odlazi u leskovac u „Podrum nedeljković“ 
za rakiju od dunje, a treće je osvojila rakija od višnje 
neše marinkovića iz Bačke topole. 
iako je prvobitna ideja bila da se sajam svake godine 
seli iz grada u grad, od ove godine to će ipak biti apa-
tinski sajam. već za naredni se očekuje učešće oko 300 
proizvođača iz Srbije i okolnih zemalja. i tako prođe sa-
jam. ostale lepe uspomene, i još lepše priče.
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Autor: Miodrag Baćanov

zahvaljujući angažovanju članova udruženja 
proizvođača rakije od voća ,,zlatna jabuka’’ Sombor, je-
dan proizvod sa ovih prostora, možda i najoriginalniji brend 
Srbije poslednjih godina, dobija mesto koje zaslužuje. 
Njeno veličanstvo rakija sad ima svoj sajam. drugi po 
redu, međunarodni sajam rakije, opreme i domaće radi-
nosti je održan u apatinskoj svečanoj sali „čović Still“, a 
uz podršku opštine apatin, Pokrajinskog sekretarijata za 
privredu, zapošljavanje i ravnopravnost polova, region-
alne privredne komore Sombor i turističke organizacije 
apatin. 

Sajam je pružio i više od očekivanja. Imalo je šta da se vidi, 
i naravno – proba. Svoje „zlatne kapi“ je predstavilo oko 
90 proizvođača iz cele Srbije, ali uz njih na jednom mes-
tu je bila i sva maštovitost domaće radinosti. 

Redali su se domaći štandovi vinarije ,,Jelen’’ Gorana 
Ajdukovića, Udruženja žena ,,Apatinske vredne ruke’’, 
porodične tradicije Maje Mirić, poznatog apatinskog 
pčelara Rada Stevanovića, Ištvana Molnara iz Kupusine, 
porodica Gostović i Đonlić, Turističke organizacije Apatin...

Bilo je dosta izlagača sa strane. Predstavljena je,,Kulen’’ 
Bački Petrovac, „Deda Vasina destilerija“ iz Leskovca, pa 
Vinska kuća „Ačanski“ iz Malog Stapara, a zanimljivu priču 
je imao specijalista za sodarstvo dr Vladimir B Krstić – 
Cega iz Sombora koji je predstavio svoju „Cega i Gaga“ 
sodaru sa 110 godina tradicije, uz rad osam generacija ove 
porodice. 

Svaki štand jedna priča, a nagrade samo za najbolje. 
Stručni žiri je savesno odradio svoj posao, degustirao, de-
gustirao i – odlučio. dodeljeno je 10 zlatnih, 15 srebrnih 
i 25 bronzanih medalja. malo i lokalpatriotizma. apatin-
ska opština se uspešno predstavila. 

zlatne medalje su osvojili Saša čović za šljivu i mile 
Samardžija-džimi za dunju. visoka priznanja za kvalitet 
su dobili Petar Horti, marko obradović, ljiljana gostović, 
Slobodan krnjajić i ilija krtinić. 

održan 2. Sajam rakije, 
oPreme i domaće radinoSti
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iStina o zlouPotreBi  novca graĐana 
oPŠtine aPatin - naPad je najBolja odBrana

kako je Finansirana tv apatin?

Autor: Redakcija

TV Apatin i list Novi glas komune ne odustaju od pro-
zivki na račun nove lokalne vlasti, od kada je zatraženo 
da Komisije za proveru državne pomoći, ustanovi koliko 
je novca ovaj medij dobio iz opštinskog budžeta u pre-
thodne tri godine. Kao što smo pisali u prošlom broju, radi 
se o gotovo 400.000 evra u periodu od 01.01. 2013. godine 
do 19.04.2016. godine! Tačnije, u pitanju je 47.538.700,00 
dinara, odnosno prema sadašnjem kursu 389.662 evra. Od 
toga je 12.000.000,00 dinara bilo namenjeno za štampanje 
Novog glasa komune. Važno je naglasiti da ovo preduzeće 
nikada nije dostavilo Opštini uvid u stvarnu cenu štampanja 
novina, visinu tiraža, a ni to kolika je dobit od prodaje no-
vina. Ne zaboravimo i da je u pitanju privatno preduzeće, 
koje se finansira i od naplaćivanja oglasa, čitulja, čestitki, 
reklama i tako dalje. Pažnja se mora posvetiti i činjenici da 
lokalna televizija Apatin koristi besplatan opštinski kanal i 
prostorije Kulturnog centra. Dakle, troškove zakupa, gre-
janja i telefona privatnoj televiziji plaćamo mi – građani.

Finansiranje privatnih ratova

Podsetimo da u ugovoru koji su sklopili Opština Apatin i 
TV Apatin stoji da će način informisanja i obaveštavanja 
javnosti biti u skladu sa ostvarenjem javnog interesa. Pod 
tim se svakako ne podrazumevaju tekstovi u kojima su se 
na udaru našli svi oni koji misle drugačije od tadašnjeg 
vladajućeg miljea. Podsetimo da je ovakva retorika dovela 
čak i do čupanja kablova 025 info televiziji, koja je svoj rad 
nastavila na internetu. Linč se nastavio i subjektivnom ra-
spodelom 18 miliona dinara, koji su konkursom bili namen-
jeni medijima u našoj opštini. Jedini kriterijum bila je (ne)
podobnost. Činjenica da je u februaru ove godine ured-
nica Tv Apatina Vesna Simičić Milanović dobila stipendiju 
za doktorske studije, mimo pravila konkursa, samo je pot-
vrdila način rada ovog medija. Zapravo je kupljen medijski 
prostor za prezentaciju tadašnjeg opštinskog rukovodst-
va, bez kritike i bez mogućnosti da se čuje glas tadašnje 
opozicije. Javni interes? 

manipulacija vs interes građana

Koliko je daleko otišlo finansiranje privatnog medija koji će 
širiti manipulaciju zapravo prikazuje podatak da je Dom 
zdravlja na godišnjem nivou dobijao onoliko novca koliko 
je TV Apatin dobijala na mesečnom nivou! Tačnije, za Pro-
gram primarne zdravstvene zaštite planirano je 4.500.000 
dinara, a isplaćeno je svega 28,7%, odnosno 1.291.604,99 
dinara. Time je javni interes građana, odnosno njihovo pra-
vo na kvalitetnu zdravstvenu zaštitu, potpuno stavljen u 
stranu, zarad ostvarivanja političkih poena. 

Plaćanje računa na rate

Građani opštine Apatin dobili su mogućnost da zaos-
tale račune lokalnog poreza i drugih lokalnih javnih pri-
hoda (dadžbina) ubuduće mogu platiti na rate. Rok za 
otplatu dugova je  do 60 meseci. Kamata se otpisuje za 
50 odsto. Ovo je prilika da svi dužnici svoje obaveze plate 
na odloženo. Za odlaganje plaćanja obeveza građani 
se mogu javiti Odeljenju za privredu i finansije u zgradi 
Skupštini opštine, kancelarija broj 14.  Na ovaj način lokal-
na samouprava želi da omogući materijalno ugroženijim 
porodicama da dugovanja lakše podnesu.

deo računa za izvršenje budžeta
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oštra polemika na prethodnoj sednici skupštine opštine

Smiljanić i Bakić na kraju političke karijere 
izneverili levičarske ideje

Autor: Rajko Bošković

Proteklu 8. sednicu Skupštine opštine Apatin obeležila je 
dinamična rasprava predstavnika vlasti i opozicije.

Najviše pažnje privuklo je obraćanje pomoćnika predsed-
nika opštine Apatin za investicije jevte milojevića. Naime, 
u toku rasprave, milojević je pitao predstavnike bivše 
vlasti, tačnije bivše čelne ljude opštine i funkcionere SPS-
a, živorada Smiljanića i miodraga Bakića, zašto su im 
isplaćivane pune plate na već primljene pune penzije.

“krajnje je licemerno od strane bivšeg predsednika 
opštine i njegovog zamenika, koji su 45 godina svog 
političkog rada posvetili levičarskim idejama, socijalnoj 
pravdi, da na kraju svog političkog mandata uzmu nešto 
što im po zakonu ne pripada.” - rekao je Jevto Milojević 
i pojasnio sledeće: “naime, radi se o tome da su ispla-
tili sebi punu platu na već primljenu punu penziju. Po 
zakonu o upravi oni nisu smeli da na penziju isplaćuju 
punu platu, već samo razliku.” 

“Po priči gospodina živorada Smiljanića, bivšeg predsed-
nika opštine, razlika nije postojala jer je imao veću pen-
ziju u odnosu na platu i da bi u tom slučaju on na neki 
način radio volonterski, što bih ja mogao da razumem i 
prihvatim kao činjenicu, ali ne mogu da razumem i prih-
vatim da se 1.393.000 dinara odlije iz budžeta samo zato 
što neko od ljudi nije znao da protumači i primeni za-
kon. tačnije primeni, tu zaista nije bilo potrebno nikakvo 
tumačenje.”

milojević kaže da ga čudi, i da je na prethodnoj sednici 
pokušao da ih ubedi, da oni kao iskreni levičari i human-
isti nisu podelili tih 1.393.000 dinara. On dodaje da njegov 
predlog možda nije bio korektan kada je predložio da se 
sredstva uplate Fudbalskom klubu Bratstvo iz Prigrev-
ice i centru za socijalni rad, ali smatra da svakako post-
oje društvene, kulturne ili sportske organizacije kojima je 
potreban novac. 

“na ovaj način bi drugovi socijalisti sačuvali svoju 
životnu levičarsku, revolucionarsku, socijalno pravednu 
priču. ovako sve su to bacili u vodu.” - završava jevto 
milojević.



Autor: Miodrag Baćanov

nedavno potpisan kolektivni ugovor za delatnost pol-
joprivrede, vodoprivrede, prehrambene i duvanske in-
dustrije daje nadu za 1.100 radnika apatinske opštine u 
ovim oblastima. 

ovaj podatak odnosi se na najavu da će u 2017.godini 
radnici iz ovih oblasti imati veće plate. U izjavi za 025 
info, Slobodan lončarević, predsednik veća Saveza 
samostalnih sindikata Srbije, objasnio je kako je ovim 
ugovorom sve utvrđeno, od prijema radnika do odmora 
i odsustva, zarada i ostalog. Tačno su izraženi i koefici-
jenti za sve radnike, tako da jedan KV radnik bez minulog 
rada treba da ima oko 32.000 dinara platu, što ranije nije 
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nova nada za 1.100 radnika 

bila praksa. rekao je da su novim posebnim kolektivnim 
ugovorom osigurane naknade koje do sada radnici nisu 
imali i istakao je važnost ovog ugovora. 
-Pre svega, tim kolektivnim ugovorom uređuje se sve iz 
oblasti rada, počev od zapošljavanja, odmora i odsustva 
radnika, zarade radnika, odgovornosti radnika, bezbed-
nosti i zdravlja na radu. Ovaj kolektivni ugovor je važio do 
2014. godine i nikako da se potpiše novi. Sada je konačno 
potpisan i objavljen u Sluzbenom glasniku Republike 
Srbije, i posle 8 dana nakon objavljivanja on stupa na 
snagu. To za radnike znači dosta. Između ostalog, tačno 
su utvrđeni koeficijenti po kvalifikacijama, na primer kv 
radnik ima koeficijent 1.55, a osnov zarade je minimalna 
zarada puta taj koeficijent, bez minulog rada. Tu još ide 
minuli rad, prekovremeni rad, i ostale naknade koje radnik 
treba da dobija. istovremeno je utvrđeno da je obaveza 
poslodavca da mora 4.200,00 dinara mesečno da plaća 
radniku za topli obrok, ako nije organizovan topli ob-
rok u okviru preduzeća. mnoge stvari su regulisane oko 
godišnjeg odmora. Tačno se sada zna koliki je godišnji 
odmor po zakonu. Sve je regulisano i to mnogo znači za 
radnike, da se tačno zna koja su prava radnika. Isto tako 
važi i za odgovornost radnika. tačno je taksativno sve 
nabrojano, tako da je to vrlo dobro za radnike,  zaključio 
je lončarević.
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ProglaŠenje lučkog Područja do 
kraja januara 2017. godine

Autor: Jelena Kosanović

Povodom predaje konačne verzije idejnog rešenja za 
luku apatin, radivoj Sekulić, predsednik opštine apatin, 
izrazio je zadovoljstvo urađenim poslom. 
-luka apatin treba da bude pokretač razvoja privrede 
opštine apatin. naš grad treba da bude ono što nekada 
bio, malo mesto sa dobro razvijenom industrijom. Luka 
je planirana na 32 hektara, a pozadina luke je 160 hektara 
bezcarinske zone, u kojoj je sve spremno da se tu smeste 
firme koje će raditi i koriste usluge luke. To će biti pokra-
jinska luka, imaćemo terminal za kontejnere, terminal za 
kabastu robu, terminal za rasute terete, kao što su šljunak 
i pesak, i terminal za rasute terete kao što su žitarice. U 
pozadini luke  treba da se grade silosi, skladišta i treba da 
se grade proizvodne firme, a pošto će biti i goriva, gradiće 
se i tankovi za pretakanje goriva sa brodova za dalju dis-
tribuciju. Uz samu luku, ustvari ulazak u luku i u bescarin-
sku zonu, je planirana izgradnja pruge u dužini od 12 km 
do Sonte, jer od Sonte se račvamo na sve strane, i prema 
Subotici i prema Novom Sadu. Apatin je skoro dobio naj-
moderniju opremu za otkrivanje mina koja je baš namen-
jena Apatinu, zbog Bogojevačkog  mosta, da se ispita ima 
li mina u vodi ispod mosta, neekspolodiranih bombi, ako 
ima da se to demontira i da se taj pravac preko Bogojeva 
otvori prema Vukovaru i Vinkovcima, a kad se to osposobi 
onda smo mi otvoreni na sve strane, rekao je Sekulić. 

U intervjuu za 025info novine, predsednik opštine Apa-
tin, ekskluzivno je otkrio da je učinjen i poslednji korak ka 
dobijanju statusa lučkog područja.
-Direktoru agencije za luke, Vuku Peroviću predali smo 
konačnu verziju idejnog rešenja za luku, koja je overena 
sa svim licencama. Ranije je uvek postojao problem oko 
licenci. Mi smo na kraju uspeli sve kompletirati i time 
konačno završili ovaj zahtevan projekat. Gradnja luke i 
razvoj bescarinske zone od 160 hektara automatski znači 
revitalizaciju i obnavljanje putne mreže. Skoro sam bio i 
na sastanku u Kuli, gde kao regija, podnosimo zajednički 
zahtev za gradnju novog magistralnog puta od Vrbasa do 
Bačkog Brega, a to je put kojim ćemo mnogo  brže dolaziti 
i do Novog Sada i do Beograda, i ka svim drugim pravci-
ma, jer neće prolaziti kroz naseljena mesta, ističe Radivoj 
Sekulić.

nova ŠanSa za BrodogradiliŠte

-velike su šanse da konačno i brodogradilište uposlimo. 
Bio sam u Somboru na razgovoru gde smo imali jako do-
bre kontakte sa jednom italijanskom firmom. Očekujemo 
da, u najskorijem roku, potencijalni investitor poseti Apatin 
i obiđe brodogradilište.  Ovde bi dobili fantastične uslove, 
a s obzirom da uveliko traže prostor i hale u blizini luke, 
smatramo da je apatinsko brodogradilište idealna šansa 
za to, dodaje naš sagovornik.

konačna odluka na vladi SrBije

-Luka je osnovna priča grada Apatina. Pokrenuta je davno 
i mislim da smo se našli u pravo vreme i na pravom mestu 
da stvarno to i ispunimo. Što se nas tiče, mi smo sve po-
slove završili, ostali deo posla je na Vladi Srbije. U kontak-
tu smo sa  Ministarstvom, a predajom ovih dokumenata, 
nakon što ih pogledaju, oni  upućuju predlog Vladi Srbije 
na Skupštinu da se donese odluka i da se proglasi lučko 
područje. Potom Vlada Srbije raspisuje tender i odlučuje 
ko će biti taj lučki operater, pojasnio je Sekulić.
Sekulić nije krio oduševljenje završenim poslom i ponovio 
je da  luka predstavlja razvojnu šansu grada. 
-Mislimo da stvarno ima prostora, pogotovo što bi bili je-
dini terminal sa kontejnerima. Imamo fantastične  predus-
love da budemo dobra luka, koja će za sobom da vuče sav 
taj razvoj. Optimističan sam i verujem da će Apatin do kra-
ja januara 2017. godine biti proglašen za lučko područje, 
rekao je za kraj našeg razgovora Radivoj Sekulić, predsed-
nik opštine Apatin. 
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025 inFo u novom ruHu  – televizija, 
portal i nedeljnik 

Autor: Aleksandra Kekić

Televizija 025 info od 05. septembra emituje se na kanalu 
26 sat trakt kablovskog operatera. To pojednostavljeno 
znači da je svojim kvalitetom zaslužila da se pomeri za 
stepenik više na lestvici. jelena kosanović, glavna i od-
govarna urednica, rekla je da će ovu poziciju opravdati 
unapređen program:

- Pre svega smo unapredili dizajn, koji je sada moderan, 
u skladu sa današnjim zahtevima koje televizija sobom 
nosi, ali i koje gledaoci očekuju. Naše vesti sada izgledaju 
drugačije, kako vizuelno, tako i sadržajno. Na njih želimo 
da skrenemo posebnu pažnju. 

Osim 025 info vesti, koje se emituju od ponedeljka do 
petka u terminima 18, 19, 21 i 22 sata, vikendom se pri-
prema u istim terminima 025 info magazin, koji sumira 
sve najvažnije vesti iz prethodne sedmice. Bogatstvu 
programa doprinose i druge autorske emisije. nedeljna 
panorama je kolažnog tipa, bavi se ljudima, dešavanjima 
i aktuelnostima iz opštine Apatin, a emituje se nedeljom u 
17 sati. ljudovanje je reportažna emisija posvećena ljudi-
ma iz naše opštine, koji predstavljaju svoja umeća, hobije, 
običaje. Zbog velike pažnje koju su privukle, repriziraju se 
emisije Somborskim sokakom i život na selu.

Kada je reč o drugim produkcijama, gledaoci mogu da 
uživaju u putopisima zahvaljujući emisijama Pisma, atlas 

i Putujte sa nama. Oni koji vole da spremaju specijalitete, 
pažnju posvećuju kuhinjici. Poljoprivrednici rado biraju 
emisije agrodan i kuda ide vojvodina. Ženski deo popu-
lacije uživa uz emisiju Style, dok se muškarci opredelju-
ju za auto moto vesti iz emisije aBS show. Tu su i slike 
života, kao i zdravlje i vi, podjednako privlačne i jednom i 
drugom delu populacije. 
Informacije koje se emituju na televiziji u svom širem 
i sadržajnijem obliku prenose se na web portalu http://
www.025info.rs/. Svakako, ovde ima i drugih priča, koje su 
važne i interesantne za građane apatinske opštine. Za one 
koji koriste društvene mreže, aktivna je fejsbuk stranica. 
Ipak, potreba za štampanim izdanjem je vidljiva, pa je tako 
nakon kraće pauze izašao i deseti broj 025 info nedeljni-
ka, a evo sad i jedanaesti.

- Ljudi vole da osete papir pod rukama. Ima dosta naših 
sugrađana, koji ne koriste savremene tehnologije, odnos-
no internet, a želeli smo da i njima pružimo neophodne 
informacije. Ono što je posebno zanimljivo, jeste da je naš 
nedeljnik besplatan i doći će do svakog domaćinstva u 
našem gradu – rekla je jelena kosanović.

Novinu u nedeljniku predstavlja kolumna Sofije Pualić 
špero, pod nazivom “Iz mog ugla”. Ona se objavljuje na 
portalu Radio Dunava, a u 025 info štampanom izdanju 
biće svojevrstan uvodnik. 



Centar za obrazovanje i kulturu Sonta je, u saradnji sa Sredn-
jom građevinskom i drvoprerađivačkom stručnom školom 
Apatin održao i trening o preduzetništvu za srednjoškolce 
u okviru projekta Prvi korak ka preduzetničkom duhu. 
Tokom dva dana, mladi su edukovani kroz metode ne-
formalnog obrazovanja o tome kako da svoje ideje pret-
vore u projekat i pronađu sredstva za njihovu realizaciju. 
Srednjoškolce su edukovali sertifikovani treneri sa iskust-
vom u implementaciji projekata i članovi Centra za kulturu 
i obrazovanje Sonta, Slađana Vlatković i Nikola Dobrijević.
Ovaj projekat finansijski potpomaže Pokrajinski sekretari-
jat za obrazovanje, propise, upravu i nacionalne manjine 
- nacionalne zajednice.

Autor: Miodrag Baćanov

Autor: Jelena Kosanović

Centar za kulturu i obrazovanje Sonta upućuje poziv mlad-
ima do 30 godina iz apatinske opštine i Zapadnobčakog 
okruga na trodnevni besplatan trening “Jačanje kom-
petencija za radni angažman u organizacijama civilnog 
društva” koji se realizuje u okviru projekta “MLAD SE 
PROMENI, ZA POSAO POKRENI 2.0 – osnaživanje mladih 
Zapadnobačkog okruga za aktivno traženje posla” koji fi-
nansira Ministarstvo omladine i sporta Republike Srbije.

Trening će se održati u periodu od 23. do 25. novembra 
2016. godine u Vili “Kronić” u Somboru.

Primljeni učesnici će imati priliku da steknu osnovna 
znanja i veštine potrebne za radni angažman u organizaci-
jama civilnog društva kao što su: kreiranje programa, fan-
drejzing – prikupljanje sredstava, upravljanje finansijama, 
događajima, projektima, timski rad, monitoring i evaluacija 
i sl.

Zainteresovani nezaposleni mladi mogu se prijaviti za 
učešće u projektu najkasnije do petka, 18. novembra, 
2016. popunjavanjem aplikacionog formulara na sajtu 
Somborskog omladinskog Buma, a u slučaju nedoumica 
da se obrate Centru za kulturu i obrazovanje Sonta. 

Obezbeđeni su smeštaj, hrana i troškovi prevoza, a za 5 
najmotivisanijih učesnika, nakon treninga, finansiraće se 
petodnevna “džob šedouing” aktivnost u jednoj od raz-
vijenih organizacija u Srbiji, radi upoznavanja sa načinom 
njihovog rada i prirodom profesionalnih angažmana u 
civilnom sektoru.

www.025info.rs
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BeSPlatna oBuka za nezaPoSlene mlade 
ljude - Sutra PoSlednji rok za Prijave



liko do nepravde, završava vinko Brdarić iz Sonte.

Vinko Brdarić II
U selu Sonta ima još jedan Vinko Bradarić, ali on je mlađi, 
ima 59 godina, i najvažnije nema auto.
-U Beogradu sam bio pre oko desetak godina, ali sam 
putovao autobusom, izjavio je Vinko II, koji za razliku od 
Vinka I koji stanuje na Apatinskom putu, stanuje u drugoj 
ulici, Jovana Jovanovića Zmaja.

Autor: Miodrag Baćanov

Autor: Sofi ja Pualić-Špero

vinko Brdarić (69) iz Sonte, platio saobraćajnu kaznu 
zbog prekršaja načinjenog tobož u Beogradu, u kome 
nije bio 40 godina, od vremena kada je igrao Džajić. 

-Bio sam šokiran kada sam došao da registrujem trak-
tor, a rekli mi da pre toga moram da platim saobraćajni 
prekršaj od 5.000 dinara koji sam tobož načinio u Beogra-
du jer sam vozeći auto telefonirao mobilnim telefonom. 
U Beogradu sam bio poslednji put na utakmici još kad je 
Džajić igrao. nemam ni mobilini, ne vozim “jugo” koji je 
na mojoj ženi, koja  nikad nije vozila po Beogradu, kaže 
ogorčeno Brdarić, koji je kaznu platio, jer je morao da 
vozi traktor na svoje njive, a potom se zainatio da bar up-
ozori vozače kakvih sve “smicalica” može da bude.

U apatinskoj policiji su mu rekli da kod njih nije uveden 
kao kažnjavan i uputili ga na sud za prekršaje. U Apa-
tinu taj prekršaj nije evidentiran, a oni ga uputili na sud 
za prekršaje u Beogradu. I zaista, u kompjuterskoj evi-
denciji stoji da je vlasnik “juga” Vinkovih registracija, nje-
govog imena i prezimena, matičnog broja, evidentiran 
kao prekršilac saobraćajnih propisa u Beogradu, zbog 
korištenja mobilnog telefona u toku vožnje.

-Pozvao sam sud iz Beograda gde sam evidentiran. Sudi-
jica je bila ljubazna, ali, kako je rekla, ne može više ništa 
da mi kaže nego da svi podaci pripadaju baš meni, i da 
ne postoji drugi Vinko Brdarić. Ako želim više da saznam, 
moram da dođem lično u Beograd i tužim policiju. Šta će 
to meni kada bi me put i sve ostalo koštalo više od tih 
5.000 dinara kazne, jada se Vinko i dodaje:
-Savetovano mi je da tužim policiju, a gde ja da pla-
tim troškove suda, dugotrajan postupak, advokata, kad 
nisam siguran  da bih dokazao svoje nepostojanje u tom 
saobraćajnom prekršaju, kaže Vinko.

On još napominje da je ta kazna ispisana, opet tobož 
prošle godine, 6. marta, a da on nikada nije dobio opo-
menu da je plati i da je prošle godine bez problema reg-
istrovao svoj traktor.

-Traktor registrujem svake godine u oktobru. Kazna je 
navodno izrečena prošle godine. Pa kako sam onda 
mogao da ga prošle godine registrujem ako sam dužio 
kaznu, a ove se ona pojavljuje, razmišlja Vinko, smatrajući 
da tu nešto debelo ne štima.

-Sve nagađam da mi neko nije namestio kaznu pa sam 
je platio umesto nekog drugog vozača koji je stvarno 
prekršaj u Beogradu prošle godine načinio, nagađa pen-
zioner Brdarić.

-ne želim da pravim frku. kaznu sam platio, traktor reg-
istovao, ali mi cela priča noćima ne da mira, pa sam se 
odlučio da se obratim novinarima. nije mi do 5.000 ko-
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platio kaznu za auto i 
moBilni koje nema

neverovatno ali istinito
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Izložba je inspirisana japanskom „ukijo“ grafikom iz 17. veka, 
koja je nastala kao oblik sub kulture, grafičke produk-
cije velikog tiraža da bi zadovoljila potrebe nižeg sloja 
buržoazije. „Plutajući svet“ predstavlja tematiku grafike 
kao lako štivo, uživanje  u  lepotama stvarnog života i 
prirode. ova izložba nastala je kao deo istraživačkog 
procesa inspirisanih ukijo grafikama. 

Po rečima Radmile Savčić, višeg kustosa galerije Mean-
der, izložbu čine radovi iz tri etape printova koji su rađeni 
tehnikom kolaža i asamblaža, inspirisanih američkom kul-
turom iz polovine dvadesetog veka.

jelena Šimić Popović diplomirala je slikarstvo na aka-
demiji umetnosti u novom Sadu 2003. godine.  magis-
trirala na istom fakultetu 2009. godine. Član SULUV-a i 
ALUMNI udruženja Akademije umetnosti u Novom Sadu. 
Učestvovala na brojnim kolektivnim izložbama, projekti-
ma i konkursima u zemlji i inotranstvu. Priredila je 9 samo-
stalnih izložbi.

izložba traje do 02. decembra.

autor: jelena kosanović

Hit predstavu ‘’Balkanski sex i grad- čipka i čokolada” 
biće održana večeras, 17. novemBra 2016. godine, u 20 
sati u kulturnom centru apatin.

Na sceni će svoje glumačko umeće predstaviti: anita 
Petković, Svetlana milenković, jaramaz nataša, mikan 
kozomara. Performans je prožet muzičkim songovima.

Priča je osmišljena kao komična u kojoj dve najbolje dru-
garice, plavuša po imenu Čupka i crnka po imenu Čarna, 
razmenjuju svoja iskustva iz života i razgovaraju o uvek 
aktuelnim muško-ženskim problemima, a koji na duhovit 
način predstavlja mnoga pitanja koja muče savremenu 
ženu i muškarca na Balkanu. Oni će na pozornici oživeti 
sva ona mirenja, razmirice, preispitivanja među ljubavnim 
parovima koja nemaju kraja. američka serija ,,Sexi i grad 
“ osvojila je planetu baveći se baš njima, a sad i Srbija 
ima nešto slično. Čarna (koju igra Svetlana Milenković) 
još uvek je slobodna i traži čoveka svoga života, a Čupka 
(tumači je Anita Petković ), srećno je udata, majka troje 
dece. Njih dve vode potpuno drugačije živote, a ipak se 
savršeno razumeju i imaju slične probleme. 
“Prepuna popularne psihologije i osvrta na svakodnedne 
izazove moderne žene, dve autorke, crnka i plavuša, daju, 
kroz splet zanimljivih i iznenađujućih događaja, svoje 
viđenje sveta i razrešenja zapleta iz dva ugla, kao rešenje 
iznenadnih i često nemogućih situacija. Dnevni događaji 
su ulaz, a uz duhovite i vrcave dijaloge, kroz splet zanim-
ljivih priča, razgovor uz kafu, čokoladu i dim cigarete su 
izlaz kojim nas vode ove dame.”

Predstavu potpisuju tri autora: antileta živković, danije-
la Božičković radulović i Stanko Holcer, a producent je 
Stanko Holcer.
cena karte na dan predstave iznosi 350 dinara.

U Narodnom  pozorištu Sombor, “Sumnjivo lice”  izvedeno 
je 116.-ti put. 

ova predstava napravljena je u režiji jagoša markovića i 
ove godine je proslavila svoje punoletstvo. Punih 18 go-

večeras u domu kulture hit 
predstava ‘’Balkanski sex i grad 

čipka i čokolada”

u galeriji meander u toku izložba 
crteža i slika apatinke
 jelene Šimić Popović 

punoletstvo somborskog 
,,Sumnjivog lica’’

dina je ,,Sumnjivo lice’’ na sceni, a u njoj učestvuje i deo 
orkestra dušana  gladića “dunavski biseri” i to od prvog 
do poslednjeg izvođenja.



košarkaši dunava su ostvarili još jednu ubedljivu pobe-
du u tekućem šampionatu. Apatinski košarkaši su slavili 
na gostovanju u Kuli protiv ekipe kk Hajduk rezultatom 
78:63 (24:17, 19:11, 15:18, 20:17).
Gosti su odigrali odličnu utakmicu, bez oscilacija u igri i to-
kom celog meča su kontrolisali rezultat tako da domaćin 
nije imao šansu za preokret. U redovima košarkaškog 
kluba dunav najviše su se istakli predrag šuput i 
nebojša Smiljanić koji su postigli po 21 poen, dok je Mar-
ko Novaković dodao 12 poena na svoj konto.
Nakon sedam odigranih kola prvenstva Prve muške re-
gionalne lige - grupa “Sever”, dunav se sa šest pobeda 
trenutno nalazi na trećem mestu, a narednog vikenda u 
Apatin dolazi možda i najveći favorit za ulazak u viši rang 
takmičenja ekipa kk Sveti Đorđe iz žitišta koja ima maksi-
malan učinak.
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dunav rutinski slavio u kuli, sledi 
derbi protiv žitišta

Nije dugo trebalo fudbalerima prigrevačkog Bratstva 
da zaborave na ispuštenu pobedu i sudijsku krađu u pre-
thodnom kolu u Sremskoj Mitrovici. Prigrevački bes osetili 
su fudbaleri železničara iz Pančeva a domaći fudbaleri 
su u meču 14. kola Srpske lige – grupa “Vojvodina” slavili 
rezultatom 4:0 (2:0).

Bajić je već u 8. minutu doveo domaće u vođstvo nakon 
prekida, a grabež je samo nekoliko minuta kasnije duplirao 
prednost Bratstva pogotkom sa bele tačke. Brza dva gola 
su umnogome olakšala nastavak meča za domaće koji su 
diktirali tempo i kontrolisali igru, ali gostima takođe treba 
odati priznanje na otvorenoj igri što nije čest slučaj sa eki-
pama koje dođu u Prigrevicu.

Golova nije bilo do samog finiša meča. Igrao se 83. minut, a 
dlanove i grla domaćih navijača zagrejao je šveljo sjajnim 
golom za 3:0 sa više od 20 metara udaljenosti. Minut pre 
kraja susreta još jedna majstorija u režiji domaćih. vuković 
je pogodio iz slobodnog udarca i stavio tačku na ubedljivu 
pobedu Prigrevčana i nastavak trke za prvo mesto na ta-
beli. Posle 13 odigranih utakmica, Bratstvo i omladinac iz 

na korak od jesenje titule - 
Prigrevčani ubedljivi protiv 

železničara

novih Banovaca imaju isti broj bodova i nema sumnje da 
će drugi deo sezone doneti žestoku borbu za tron i ulazak 
u Prvu Telekom ligu Srbije.

U poslednjem 15. kolu jesenjeg dela prvenstva Srpske lige 
– grupa “Vojvodina” Bratstvo u subotu 19. novembra pu-
tuje u Suboticu na meč protiv domaće Bačke 1901.

Na nedavno održanom ekipnom prvenstvu Srbije u kara-
teu (borbe) za seniore u Novom Sadu, mladi i talentovani 
Apatinac Petar Bajić osvojio je titulu prvaka države.

Devetnaestogodišnji Bajić nastupa za a zajedno sa svojim 
drugovima iz kluba postao je najbolji u Nacionalnoj premi-
jer ligi Srbije nakon ekipnih pobeda protiv Hajduka iz kule, 
Studentskog grada iz Beograda i Borca iz čačka.

Zajedno sa Bajićem ovaj sjajan uspeh ostvarili su i nje-
gove klupske kolege aleksandar tintor, Stefan Šolević 
i marko linta, sa sjajnim pojačanjima iz pančevačkog 
dinama Slobodanom Bitevićem i nikolom jovanovićem.

U izjavi za 025info Bajić je istakao da je zadovoljan ostvar-
enim rezultatom i najavio planove za naredni period.

“nastavljam da treniram maksimalno ozbiljno i da se pri-
premam za Prvenstvo vojvodine, a nakon toga i državno 
prvenstvo. ova takmičenja će svakako biti selektivna 
kada je u pitanju poziv u reprezentaciju Srbije što će mi 
svakako predstavljati dodatni motiv jer je san svakog 
sportiste da nastupa za svoju zemlju.” - istakao je talen-
tovani karatista Petar Bajić.

apatinac Petar Bajić prvak Srbije s 
svojim karate klubom impuls
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ženski kuglaški klub apatin je u okviru 10. kola tekućeg 
šampionata Super lige Srbije trebao da odigira meč protiv 
ekipe rudara iz kragujevca.
Ipak, Kragujevčanke se nisu pojavile na kuglani u banji 
Junaković usled kvara na prevoznom sredstvu te su bez 
borbe prepustile pobedu žkk apatin.
Posle ovog kola ekipa apatina je izbila na treću poziciju 
na tabeli. Sledeći meč apatinske superligašice odigraće u 
nedelju 20. novembra na Sajmištu u Novom Sadu gde će 
ih dočekati ekipa Srema.

kuglašicama bodovi bez borbe

Pola sata kao iz bajke bilo je dovoljno fudbalerima apa-
tinske mladosti da zabeleže trijumf u meču 14. kola 
Vojvođanske lige – grupa “Sever”. “Crveni đavoli” su na 
stadionu kraj Dunava savladali ekipu Potisja iz kanjiže re-
zultatom 3:1 (3:0).
Od samog starta meča domaći su krenuli silovito. U 4. 
minutu dosuđen je slobodan udarac za mladost na 25 
metara udaljenosti od gola gostiju. Loptu je namestio 
kapiten domaćih Srđan rapaić i fantastičnim udarcem 
“skinuo paučinu” sa gola potisja. Samo devet minuta 
kasnije mladost duplira prednost. momčilo uzelac je 
probio po desnoj strani i centrirao u šesnaesterac. Lop-
ta je imala čudnu putanju, preletela je golmana gostiju i 
završila u mreži. Divan gol u stilu andrije živkovića koji 
je na gotovo identičan način, samo dan ranije na meču 
mlade reprezentacije Srbije matirao golmana norveške. 
Ređali su se napadi mladosti, nikola mandić je i na ovom 
susretu bio pokretačka snaga domaćina i stvarao najviše 
problema gostujućim defanzivcima. U 31. minutu lopta je 
preletela odbranu gostiju i došla do Stefana ožegovića 
koji je izašao sam pred gol ekipe iz Kanjiže i hladnokrvno 
poslao loptu pored nemoćnog golmana. Fenomenalno 
prvo poluvreme domaćih za više nego ubedljivu prednost.
A onda, gosti počinju da igraju tek od 46. minuta. Ulaskom 
neugodnog nikutovića, Potisje uspeva da prenese težište 
igre na polovinu domaćih i u nekoliko situacija Bulović je 

Furioznih 30 minuta mladosti - 
rapaić i uzelac pogađali za tv 

špice!

bio opasno ugrožen.
Ipak, sve što su gosti uspeli jeste da postignu počasni 
pogodak preko lazinice u 60. minutu utakmice. Do kraja 
susreta nije bilo promene rezultata iako je bilo nekoliko 
izglednih prilika na obe strane.
U sledećem, poslednjem kolu jesenjeg dela prven-
stva fudbaleri mladosti gostuju u Srpskom Miletiću 
ekipi zadrugara. Meč se igra u nedelju 20. novembra sa 
početkom u 13 sati.

U 9. kolu Druge rukometne lige – grupa “Sever” rukometaši 
apatina su ostvarili još jednu ubedljivu pobedu. Plavo-be-
li su slavili na gostovanju u dolovu protiv istoimene ekipe 
rezultatom 39:21 (19:11).
Izjednačen susret viđen je samo u prvoj četvrtini meča 
a potom je agresivna odbrana gostiju i brz i efikasan na-
pad doveo do toga da na semaforu stoji +8 za rk apatin 
na isteku 30. minuta. U nastavku meča Apatinci se nisu 
opuštali, štaviše, zaigrali su još bolje i agresivnije i na kraju 
su naneli više nego ubedljiv poraz domaćinu. Najefikasniji 
u redovima plavo-belih bio je marko čabai sa 11 postig-
nutih golova, dok je golman nikola Bogojević imao 21 
uspešnu intervenciju.
Nakon ovog kola Apatinci i dalje imaju maksimalan učinak 
kao i prvoplasirani rk lavovi iz Bačke Palanke. Obe ekipe 
ostvarile su 8 pobeda, a još uvek nisu osetile gorčinu 
poraza. rukometaši apatina za vikend igraju utakmicu 10. 
kola Druge lige sa ekipom Beočina u hali OŠ Žarko Zren-
janin.

trka u dvoje se nastavlja, 
rukometaši apatina siloviti u dolovu

dragan Bunčić nema konkurenciju - 
najbolji stonoteniser države za 

osobe sa invaliditetom

Apatinac dragan Bunčić ponovo je osvojio je titulu pr-
vaka države u stonom tenisu za osobe sa invaliditetom. 
dragan je za samo mesec dana “spojio” titule u ekipnoj i 
pojedinačnoj konkurenciji.
Na takmičenju koje je 29. oktobra održano u Zrenjaninu, 
Bunčić je postao ekipni prvak države, a dragan je 13. no-
vembra na pojedinačnom Državnom prvenstvu u Novom 
Sadu sedmi put osvojio prvenstvo Srbije.

autor: rajko Bošković
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